
 

 Reunió DEAV – 14.10.2013  
 
Assistents: Martí Obiols, Jordi Duatis, Ana Badia, Clara Rosell, Oriol Bort, Alex Cuesta, Sara Ferran, 
Paola Busso, Marina Martinez, Oscar Galeote, Xavi Martín, Miriam Robles.  
Excusats: Xavi Requena, Miquel Resines, Agustín F. Marín, Mikey Muñoz, Laura Lau.  
 

Ordre del dia  
 
1. Acta anterior:  
 
‐ L’Anna Badia pregunta perquè la Mireia Sender podrà tenir taquilla gratuïta. I la resposta és: La 
Mireia va participar en una votació com a presencial d’urna, i a canvi se li va oferir una taquilla 
gratuïta per a l’any següent.  
‐ S’acorda no tornar a oferir taquilles a canvi sense preguntar‐ho a tots els membres amb 
antelació.  
 
2. Nomenament dels apoderats del Compte bancari 
 
‐ S’explica que s’obrirà un compte a nom de la DEAV a Caixa d’enginyers. Es proposa que els 
apoderats siguin el Tresorer Martí i el becari Oriol. 
‐ S’acorda per consens que el Martí Obiols i l’Oriol Bort seran els apoderats al compte bancari de 
Caixa d’Enginyers a nom de la DEAV 
 

3. Reunió amb candidats a rector:  
 
‐ Hi ha la possibilitat que els candidats es reuneixin amb els estudiants.  
‐ S’acorda que els candidats vinguin els dies que ells desitgin i ho autoorganitzin els propis 
rectorables, fent la delegació difusió dels actes triats.  
‐ Enric Fossas, vindrà dimarts 22 d’octubre, de 14 h a 15 h, a la terrassa.  
‐ Antonio Elias, se li proposarà que vingui la setmana que ve, el dia que ell triï.  
 

4. Xerrades i sortides:  
 
‐ S’acabarà de posar d’acord amb el Roger Sauquet, per la xerrada del Koolhas.  
 

5. Restes Taquilles:  
 
‐ En Martí i en Xavi proposen desfer‐se de les restes de les taquilles que han estat buidades. L’oriol, 
per contra, creu que ens hauríem de posar en contacte amb els antics propietaris de les taquilles, ja 
que és possible que no hagin vist el mail enviat el dijous passat. La Míriam opina que ja s’han donat 
moltes “oportunitats” per buidar les taquilles o per venir a recollir les coses.  
‐ Surten 3 opcions amb les restes de les taquilles: Guardar‐ho durant una temporada a baix (6), 
guardar‐ho però cobrar per recuperar‐ho (0) o llençar‐ho directament (5). S’acorda doncs desar les 
restes de les taquilles a baix fins l’assignació de les pròximes taquilles.  
 

 
 



6. CREARQ:  
 
‐ Trobada a Segòvia.  
‐ Es proposa oferir l’acta amb Streaming en directe.  
‐ S’acorda no fer‐ho, pel poc interès mostrat pels estudiants.  
‐ L’escola només pagarà un viatge (i no els dos, com s’havia dit inicialment) dels dos representants de 
la delegació que aniran a la trobada de CREARQ de Segòvia. S’acorda que la Delegació finançarà el 
viatge del Miquel Muñoz, ja que la diferència respecte el bitllet d’en Jordi Duatis no és molt 
superior. En Jordi Duatis va com a tresorer de CREARQ a part de com a representant del Vallès.  
 

7. IIIa Vetllada Arquitectònica:  
 
‐ Es farà un cartell informatiu de la festa, ja que queda un mes.  
‐ Es tracta el tema del “botelló”, i es proposa afavorir que la gent begui sense ampolles dins de la 
universitat.  
‐ S’acorda afavorir els megapacks i fer jocs de trobar parella, començar a treballar sobre cartells i 
alguna activitat.  
‐ S’acorda fer el sistema de pagament amb tiquets.  
‐ Es decideix seguit treballant en una comissió de festes  
‐ La Sara s’encarregarà de realitzar el cartell definitiu de la festa.  
‐ Pel que fa als preus, es decideix mantenir el preu de la cervesa a 1’5€ i el dels “cubates” a 3’5€.  
‐ Es presenten 3 propostes pel que fa a la gestió econòmica de la parada de menjar: 40€ com a fons 
perdut i 60 fiança (2 vots); 20€ com a fons perdut (8 vots) i 60€ de fiança; o 0€ com a fons perdut i 60 
fiança (2 vots). S’acorda doncs tirar endavant la proposta núm. 2; 20€ a fons perdut i 60€ de fiança.  
‐ Es posa sobre la taula la proposta de contractar un equip de neteja o no. La Pao proposa que no cal 
contractar un equip sinó només organitzar‐nos i netejar‐ho la delegació. S’acorda no contractar la 
neteja per 5 vots a favor, 2 vots en contra i 4 vots en blanc.  
‐ Es proposar fer el següent monogràfic de la festa durant l’hora de dinar el pròxim dijous 17 
d’octubre.  
 

8. Informacions diverses:  
 
‐ El Duatis diu que no s’ha decidit sobre si els becaris tenen taquilla gratis i demana que es concreti 
de forma clara perquè no hi hagin dubtes.  
 

9. Torn obert  
 
‐ Cola Blanca, i material de la dele, ús exclusiu material benefici col∙lectiu.  
‐ Ús de l’espai delegació en benefici de tots, no en benefici privat. Com es va acordar a actes 
anteriors, si els delegats o participants de la DEAV estan treballant a dins, s’ha de mantenir la porta 
oberta, per a que els estudiants amb dubtes puguin ser atesos, a més a més de les ventes de paper, 
etc.  
 


